

EU-Konformitätserklärung EU-Declaration of Conformity

Markenname / Brand Name: ARRI

Produktbezeichnung / Product Description:

Digitalkamerasystem / Digital Camera System:

ARRI Alexa 35 XTREME

Die bezeichneten Produkte stimmen mit den Vorschriften folgender Europäischer Richtlinie überein:

The designated products conform to the specifications of the following European directive:

Richtlinie 2014/53/EU des Europäischen Parlaments und des Rates vom 16. April 2014 zur Harmonisierung der Rechtsvorschriften der Mitgliedstaaten über die Bereitstellung von Funkanlagen auf dem Markt - OJ L 153, 22.5.2014, S. 62–106

Directive 2014/53/EU of the European Parliament and the Council of 16 April 2014 on the harmonisation of the laws of the Member States relating to the making available on the market of radio equipment - OJ L 153, 22 May 2014, p. 62–106

Richtlinie 2011/65/EU des Europäischen Parlaments und des Rates vom 8. Juni 2011 zur Beschränkung der Verwendung bestimmter gefährlicher Stoffe in Elektro- und Elektronikgeräten und Delegierte Richtlinie (EU) 2015/863 der Kommission vom 31.03.2015.

Directive 2011/65/EU of the European Parliament and the Council of June 8, 2011 on the restriction of the use of certain hazardous substances in electrical and electronic equipment and the Commission Delegated Directive (EU) 2015/863 of March 31, 2015.

Die Übereinstimmung mit den Richtlinien erfolgte unter Anwendung nachfolgend genannter Normen:

The compliance with the requirements of the European Directives was proved by the application of the following standards:

- EN 55032:2015 + AC:2016 + A1:2020 + A11:2020 ; EN 55035:2017 + A11:2020; ETSI EN 301 489-1 V2.2.3 (additionally covered version: V1.9.2) ; ETSI EN 301 489-17 V3.3.1
- ETSI EN 300 328 V2.2.2 (partly) ; ETSI EN 301 893 V2.1.1 (partly);
- EN IEC 62368-1:2020 + A11:2020; EN IEC 62368-3:2020
- EN 300 328 V2.2.2, EN 300 440 V2.1.1, EN 301 893 V2.1.1, EN 300 328 V2.1.1
- EN 62311:2008
- EN 62368-1:2018

Die alleinige Verantwortung für die Ausstellung dieser Konformitätserklärung trägt der Hersteller.

The manufacturer bears sole responsibility for issuing this declaration of conformity.

München, den 18.06.2025

Gezeichnet/signed: David Bermbach

David Bermbach
Managing Director

Gezeichnet/signed: Stefan Rapp

Stefan Rapp
Senior Vice President, Chief Procurement Officer and Quality
Management ARRI Group

Appendix I to EU-Declaration of Conformity dated from 2025/06/18

This appendix refers to the following products:

- **ARRI Alexa 35 XTREME**

and lists all types of antennas applicable for this device.

Lfd. Nr. Item	Hersteller Manufacturer	Bezeichnung Model name	Gain (dBi)	Strahlungsdiagramm Radiation pattern	Antennentyp Type	Anschluss Connector
for ECS white radio RF module EMIP400s						
1	Proant	333 (Ex-it 2400 Foldable)	2.0	Omni-directional	Dipole	Reverse SMA
For WiFi 2.4 and 5 GHz RF Module ST60-2230						
2	Wanshih Electronic	WSS002	2.0	Omni-directional	Dipole	Reverse SMA

Munich, 18.06.2025

Gezeichnet/signed: David Bermbach

David Bermbach
Managing Director

Gezeichnet/signed: Stefan Rapp

Stefan Rapp
Senior Vice President, Chief Procurement Officer and Quality
Management ARRI Group